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  NIEUWSBRIEF PvdA     
  Berkelland              Uitgave: februari 2021 

 

Geachte leden, 
 

We zijn al weer 3 maanden verder en de wereld is nog 
steeds verlamd door de Covid19-pandemie. Corona 
brengt ongerustheid, fysieke ellende, leed en verdriet, 
maar ook in toenemende mate geestelijke spanningen. 
Vooral jongeren onder de 18 zien de toekomst somber 
tegemoet. Ook in Berkelland kijkt iedereen uit naar het 
moment waarop we weer helemaal vrij zullen zijn om te 
doen en te laten wat we willen. Vaccinatie van in ieder 
geval de meest kwetsbaren is daarbij een must. Daarnaast 
blijft het van belang de voor ieder van ons geldende regels 
te (helpen) volgen. 
Socialisten staan voor solidariteit ! Help elkaar !!  
 

Op basis van het partijstatuut moet elke PvdA-afdeling elk 
jaar, alsmede periodiek ter voorbereiding op o.a. 
gemeenteraadsverkiezingen voldoen aan een aantal 
formele afspraken, zoals het vaststellen van jaarrekening, 
begroting, verkiezingsprogramma,  kandidatenlijst, etc. En 
dat gebeurt dan op democratische wijze in een Algemene 
Leden Vergadering. De eerstvolgende ALV op donderdag 
11 maart a.s. zal digitaal plaatsvinden. De agenda en de 
stukken zijn al verstuurd. Meld u aan bij de secretaris voor 
een link voor de vergadering !! 
 

In deze nieuwsbrief informeren onze raadsleden u over de 
meest in het oog springende zaken die zich op het politieke 
vlak hebben voorgedaan resp. op dit moment of de nabije 
toekomst actueel zijn.  
Het afdelingsbestuur informeert u over alles wat er in de 
loop van 2021 moet gebeuren in het kader van de 
komende gemeenteraadsverkiezingen in 2022. 
Voorts vragen wij aandacht voor de uitkomsten van de in 
de zomer van 2020 gehouden ledenraadpleging. 
 

Onze fractievoorzitter gaat in haar afsluitende column 
in op het vaak grote verschil tussen verpakking en 
inhoud.  Vooral in de politiek is het bijna nooit ‘what 
you see is what you get’. Kortom: Let op de inhoud !! 

 

 
 

Bestuur en fractie van Partij van de Arbeid 
Berkelland roepen alle leden op om stemmers 
aan te sporen te kiezen voor de PvdA, Lijst 7  

 
 

Eindredactie Nieuwsbrief 
 

 

Verordening Starterslening 2021                     
&         .                                                                                        

Bijstorting in Startersfonds 

Vanaf 2013 kunnen inwoners die hun eerste huis willen 
kopen al gebruikmaken van de starterslening. De 
gemeente Berkelland stelt die beschikbaar voor kopers 
die een verschil moeten overbruggen tussen de 
koopsom van een huis en de maximale hypotheek die 
ze kunnen krijgen. Deze starterslening is vanaf het 
begin een groot succes. De gemeenteraad heeft 
besloten het budget aan te vullen met € 100.000,–. 
 

 
 

Goed en betaalbaar wonen in Berkelland is een van 
onze speerpunten. De PvdA wil dat mensen zo min 
mogelijk belemmeringen ondervinden bij het zoeken 
naar een huis. Er is jarenlang te weinig gebouwd. 
Daardoor zijn er grote tekorten aan woningen voor 
starters en middeninkomens, aan betaalbare huur- en 
koopwoningen, aan kamers voor studenten en aan 
woonvormen voor ouderen.  
 

 

 
 
Met de starterslening groeit voor starters op de 
woningmarkt de kans om een geschikte woning te 
vinden, doordat een groter aanbod aan koophuizen 
binnen hun bereik komt. Zo voorziet de starterslening in 
een behoefte. Verder zijn we blij dat de maximumleeftijd 
van 40 jaar voor koopstarters vervalt. Wel zien we het 
risico dat de inkomensontwikkeling bij oudere 
koopstarters minder groot is. Er moet nog veel meer 
gebeuren totdat elke leraar, zzp’er, verpleegkundige  of 
flexwerker betaalbaar kan wonen in Berkelland.  
Hoe dan ook vinden wij de verordening en de bijstorting 
in het startersfonds stappen in de goede richting. 

 
 

 
 

BW 
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Evaluatie Jimmy’s 
 

 
 

 

      
 

Een plek in Berkelland waar jongeren kunnen 
samenkomen, elkaar verder kunnen helpen en nieuwe 
ideeën kunnen ontwikkelen: dat is het uitgangspunt van 
Jimmy’s. De PvdA is blij met zo’n initiatief en 
ondersteunt het van harte. Nu, twee jaar na de opening 
in Borculo, presenteert de jongerenraad een enquête 
en ligt er een kwalitatief onderzoek uitgevoerd door 
Gelijkschap. Het college wil dat Jimmy’s werkt als pijler 
in de samenwerking tussen onderwijs, politie en boa’s, 
het Voormekaarteam en Iriszorg, kortom, als 
preventiemiddel. 
 

Om te beginnen vinden we het jammer dat voor beide 
onderzoeken maar met een handvol jongeren is 
gesproken. De doelgroep van Jimmy’s -jongeren 
tussen de 11 en 28- is heel groot, en de bezoe-
kersaantallen zijn aanzienlijk: wekelijks 150 in Borculo 
en 175 in Neede. Door dat gering aantal gesprekken 
zijn de onderzoeken weinig representatief. Verder is er 
enkel gesproken met jongeren die al ‘binnen’ waren bij 
Jimmy’s. Juist de opvatting van jongeren die nog niet 
zijn bereikt door Jimmy’s kan inzicht bieden in het 
potentieel. 
 

In het algemeen wordt in het onderzoek niet 
onderbouwd hoe dankzij Jimmy’s allerlei problematiek 
wordt voorkomen, van voortijdig schoolverlaten tot 
verslaving, overlast en onrust in de buurt. Deze 
preventie van maatschappelijke en zorggerelateerde 
kosten is wel de claim die het college op Jimmy’s legt. 
Wij vinden dat het college die claim moet loslaten; het 
is ten eerste niet hard te maken, en ten tweede ook 
gewoon te veel gevraagd. Laten we ervoor kiezen om 
Jimmy’s vooral niet af te rekenen op zijn preventie-
opbrengst. Daarmee doe je veel meer recht aan deze 
veilige plek voor onze jongeren, waar iedere bezoeker 
zijn talent kan ontdekken en ontwikkelen. 
 

ALGEMENE LEDEN VERGADERING 
 

PvdA BERKELLAND 
 
 

Donderdag 11 maart 2021, 19:30u 
 

Conform de coronamaatregelen moeten we deze 
vergadering digitaal houden. Stuur een mailtje 

naar onze secretaris Henk Atema voor een link. 
 

henkatema@gmail.com / 06-14956009 
 
 

 

Beleidskader Preventie 

Voorkomen is beter dan genezen: het is even cliché als 
waar. Met de juiste maatregelen kan je als gemeente 
hogere kosten voor zorg en welzijn voorkomen. 
Afgelopen jaar verzocht de raad het college via een 
motie om eind 2020 een voorstel te doen voor kaders 
voor preventiebeleid en ook voor een systeem om de 
behaalde en niet-behaalde doelen te evalueren.  
 

Onze wens daarbij was dat het preventiebeleid van de 
gemeente SMART geformuleerde doelen zou bevatten. 
Specifiek, Meetbaar, Acceptabel, Realistisch én 
Tijdgebonden formuleren van doelen is belangrijk. 
Enkel met SMART-doelen is te bepalen of een actie op 
korte of langere termijn effect heeft gehad. Zonder 
SMART-doelen is goed evalueren dan ook niet 
mogelijk. Wil de gemeente voorkomen dat inwoners 
curatieve zorg nodig hebben die duur is? Dan moet 
duidelijk worden hoe, óf moeten er andere oplossingen 
worden gezocht.  
 

 
 

In januari presenteerde het college zijn voorstel voor 
het Beleidskader Preventie 2021-2025. Wij vinden het 
goed dat het college de input van de welzijnsraad, de 
gemeenteraad en de inwoners heeft gevraagd en de 
aangedragen ideeën ook heeft verwerkt. Wij zijn blij 
met het overzicht van voorzieningen. Toch missen wij 
samenhang en een overkoepelende visie in zowel het 
beleidskader als in de voorzieningenlijst en de 
aanvullingenlijst. 
 

Om het gebrek aan SMART-formuleren te illustreren 
haalde fractievoorzitter Betsy Wormgoor in de 
vergadering als voorbeeld aan hoe het college Jimmy’s 
Berkelland inzet (zie ook hiernaast).  
Het college is terecht heel trots op deze voorziening 
voor jongeren; de PvdA deelt dat enthousiasme. Maar 
de claims van het college dat Jimmy’s jongerenoverlast 
zou voorkomen en een besparing op geïndiceerde zorg 
zou opleveren, worden nergens onderbouwd.  
 

Al met al constateerde de PvdA dat het college de motie 
niet heeft uitgevoerd. We hebben voorgesteld het 
beleidskader van de agenda te halen en dat voorstel 
werd gesteund door een meerderheid in de raad.  
We hebben het college gevraagd om het beleidskader 
te voorzien van een evaluatiesysteem en SMART-
geformuleerde doelen, zodat preventiebeleid in 
Berkelland de beste kans van slagen krijgt, voor alle 
inwoners. 
 

BW BW 
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Geen opslag kernafval in Duitse zoutkoepels 
 
Tijdens de vergadering van de gemeenteraad van 
Berkelland op 16 februari 2021 heeft de Partij van de 
Arbeid samen met D’66 en GL een motie ‘vreemd aan 
de agenda’ ingediend met als onderwerp: Geen opslag 
kernafval in Duitse zoutkoepels. 
Het initiatief voor de motie lag bij de PvdA. 
 

In de motie wordt het College van B&W opgeroepen 
om in ieder geval zelf, maar bij voorkeur tezamen met 
de Rijksoverheid, de provinciale overheid, 
Veiligheidsregio’s, EUREGIO, Waterschappen en 
omliggende gemeenten de Duitse regering op te 
roepen geen opslag te realiseren van kernafval in 
ondergrondse zoutkoepels of ander ondergrondse 
ruimtes en daarvoor alle bestuurlijke-, en indien men 
toch in de grensregio over gaat tot opslag in de 
grensregio, juridische mogelijkheden aan te wenden 
om dit tegen te gaan. 
 

De motie werd unaniem aangenomen !! 
 
Overwegingen in deze motie: 
 

Deze oproep aan het College van B&W is noodzakelijk 
omdat de Duitse regering onderzoekt of de ondergrondse 
zoutkoepels in Duitsland net over de grens bij Groningen, 
Drenthe, Overijssel (Twente) en Gelderland (Achterhoek) 
geschikt zijn om vanaf 2050 op een diepte van 300 meter 
hoogradioactief afval uit kerncentrales op te slaan. Vrijwel 
het hele grensgebied tegen de Achterhoek en Twente aan is 
als onderzoeksgebied geschikt bevonden. Op 7 van de 11 
criteria die het Bundesgesellschaft für Endlagerung heeft 
vastgesteld scoort de aanliggende grensregio positief. 
 

Wereldwijd zijn er meerdere incidenten geweest met de 
opslag van hoogradioactief afval. Het opslaan van kernafval 
onder de grond vinden wij in het kader van de veiligheid 
onwenselijk. Wij vinden het onwenselijk dat er een oplossing 
wordt gezocht in het grensgebied, waarmee risico’s van de 
opslag voor 50% naar een ander land worden afgeschoven, 
dat terzake nauwelijks zeggenschap of invloed heeft. 
 

 
 

Wij zijn bang voor de negatieve gevolgen voor onze regio en 
voor Berkelland en zijn daarom tegen de opslag van 
hoogradioactief afval in de ondergrondse zoutkoepels, of 
opslag in welke vorm dan ook. Volgens de planning zullen in 
2031 de eerste vaten naar de ondergrondse opslag worden 
gebracht, waarna dit kernafval 1.000.000 jaar opgeslagen 
blijft.Gelet op de huidige klimaatveranderingen die van grote 
invloed kunnen zijn op de staat van onze wereld zijn er 
allerlei variabelen denkbaar zijn waardoor opslag onder de 
grond zeer onverantwoordelijk is. 
Tenslotte ligt deze in het verlengde van de in 2018 unaniem 
aangenomen motie inzake het onderwerp ‘Transport en 
opslag kernafval in Ahaus’. 

 

 

 
 

Steun de petitie tegen opslag van kernafval 
in Duitse zoutkoepels net over de grens! 

Beste Berkellanders, 

De Duitse regering onderzoekt de opslag van 
hoogradioactief kernafval in zoutkoepels hier net over 
de grens. Wij als Partij van de Arbeid vinden dit een 
slecht plan. 

Dit afval zou daar 1.000.000 jaar opgeslagen moeten 
blijven met alle risico’s van dien. Om de Duitse 
regering te laten weten dat we tegen dit voornemen 
zijn, zijn we een petitie gestart. 
 

Deze petitie kunt u hier vinden:               .                                              
www.tinyurl.com/geenkernafval 
 

 
Steun de petitie, zodat wij de Duitse autoriteiten op 
kunnen roepen om geen radioactief afval op te slaan 
in de zoutkoepels in dit gebied. Met uw stem kunnen 
Rijksoverheid, provincies en gemeenten zich hier beter 
tegen verzetten. 
 

Er zijn zoutkoepels in beeld langs de Duitse grens bij 
Drenthe, Groningen, Overijssel en Gelderland. We 
bundelen onze krachten en laten zo een zo sterk 
mogelijk geluid vanuit de onze grensregio horen. 
 

Teken mee tegen de opslag van hoogradioactief afval 
in de zoutkoepels in onze regio. Deze handtekeningen 
zullen we overhandigen aan de Duitse autoriteiten.  
We hopen op uw steun! 
 
 

Deze petitie is een initiatief van de Partij van de Arbeid, 
GroenLinks en SP. 
 
 

Met vriendelijke groet, 
Betsy en Hans. 
 
Gemeenteraadsfracties en Fracties Provinciale Staten                                           
PvdA, GroenLinks en SP 
 

HP 
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Bestuurszaken 
 

1. Gemeenteraadsverkiezingen 2022 
 

Bij deze verkiezingen sluiten we uiteraard aan bij de 
landelijke partijvisie van de PvdA voor de komende 
regeringsperiode: ‘Op naar een eerlijker en 
fatsoenlijker Nederland’.  
Uiteraard ligt de focus dan op het realiseren van deze 
doelen binnen onze eigen gemeente met zijn 
specifieke lokale omstandigheden. 
 

In de komende maanden zal een programma-
commissie aan de slag moeten teneinde een concept-
verkiezingsprogramma op te stellen. 
Het afdelingsbestuur roept belangstellenden op zich 
beschikbaar te stellen voor deze commissie. 
 

2. Ledenpanel 
 

Het bestuur van PvdA-Berkelland wil de leden meer 
betrekken bij het werk van de fractie.  
Ledendemocratie is bij de PvdA een centraal thema. 
Het is heel belangrijk: leden bepalen bij ons de koers, 
zij hebben het ook voor het zeggen als het gaat om 
inhoudelijke vraagstukken.  
Eén van de mogelijkheden daarvoor is het houden van 
een ledenpanel.  
 

In juni-juli 2020 is aan de PvdA-leden in Berkelland 
digitaal (en waar nodig op papier) gevraagd naar hun 
mening over feiten en achtergronden inzake 3 
onderwerpen: 
1. Armoedebeleid en eenzaamheid 
2. Centrumplannen/winkelfuncties 
3. Drugsbeleid en preventie 
 

Het was de bedoeling om de uitkomsten te 
presenteren tijdens een Algemene Leden Vergadering 
echter dit was en is vanwege corona niet mogelijk. * *   
.     Derhalve ontvangt u het volledige rapport  
      incl. bijlagen samen met deze nieuwsbrief.  
Onze gemeenteraadsfractie heeft met enthousiasme 
kennis genomen van de opvattingen van de leden en 
beoordeelt deze deels als ondersteunend, maar deels 
ook als een belangrijke aanvulling op de politieke 
stellingnames. 
Fractie en afdelingsbestuur zijn benieuwd naar uw 
mening over de uitkomsten. 
 
Reacties op beide onderwerpen svp aanleveren bij 
onze secretaris. 
 

 
 

 

 
 
 

LIJST 7 
 

 

    

 
 

         Een nieuwe sporthal voor Ruurlo 
 
 

Ruurlo heeft een nieuwe sporthal nodig. De huidige 
sporthal ’t Rikkenhage is verouderd en versleten. De 
PvdA is het er volkomen mee eens dat de gemeente 
investeert in een nieuw, toekomstbestendig 
energieneutraal gebouw. Dat besluit stond op de agenda 
van de raadsvergadering van dinsdag 19 januari 2021. 
Net voor de raadsvergadering trok het college het 
raadsvoorstel terug, omdat er te weinig draagvlak in de 
samenleving was. 
 

Jammer genoeg was al van tevoren duidelijk geworden 
dat wethouder Bosman bij het vormen van het plan voor 
de nieuwe binnensportaccommodatie gaandeweg was 
gestopt met luisteren naar inwoners en betrokkenen. Het 
participatieproces was heel goed van start gegaan, maar 
in 2020 beëindigde wethouder Bosman eenzijdig de 
samenwerking met het kernteam dat meedacht over de 
locatie van de sporthal.  

 
Vervolgens stelde het college plompverloren voor om de 
sporthal te bouwen bij zwembad De Meene. Dat stuitte 
op veel kritiek in de samenleving. Er is niet meer 
geluisterd naar bezwaren tegen die locatiekeuze, zoals 
de afgelegen ligging en de benodigde 
verkeerstechnische aanpassingen in het dorp. 
 

Zonder draagvlak, zonder participatie en zonder 
democratisch proces zal de PvdA niet instemmen met 
een investering van 8 miljoen euro. We hebben 
overwogen een motie van afkeuring in te dienen tegen 
de wethouder. Maar we willen constructief blijven. Het 
gaat ons om een nieuwe sporthal voor Ruurlo, niet om 
een politieke rel. Daarom verzochten wij het college het 
raadsvoorstel terug te nemen en alle mogelijkheden voor 
de te kiezen locatie opnieuw te overwegen, samen met 
de raad en Ruurlo. De helder beargumenteerde 
resultaten van zo’n onderzoek kunnen dan de basis 
vormen voor een nieuw besluit. 
 

 

Reactie op deze nieuwsbrief ? 
 

Stuur uw reactie per mail of per post naar 
het secretariaat van PvdA-Berkelland 

 
henkatema@gmail.com 

 

Lijsterstraat 67, 7161JW Neede 
 

BW 
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GEMEENTERAADSWERK 
 

Wellicht is het niet bij iedereen bekend, maar naast het 
uitoefenen van de reguliere taken als gemeenteraadslid, 
worden er door Betsy en mij ook nog enkele andere taken 
uitgevoerd, in opdracht van de gemeenteraad van 
Berkelland. En gelet op het feit, dat zich sinds het 
verschijnen van de laatste Nieuwsbrief niet zoveel heeft 
voorgedaan in mijn portefeuille, wil ik jullie graag meenemen 
naar mijn werkzaamheden. Want al zijn deze taken niet 
direct zichtbaar in de openbaarheid, ze hebben zeer zeker 
een waarde. 
 

Vicevoorzitter van de gemeenteraad 
Onze burgemeester is de voorzitter van de raad. En hoewel 
het in Berkelland bij het vicevoorzitterschap meer gaat om 
een “stand-in” van de burgemeester bij zijn afwezigheid of in 
situaties wanneer deze zich inhoudelijk in de discussie moet 
mengen, zou de raad er verstandig aan doen om de functie 
serieuzer te nemen en in overeenstemming te brengen met 
de wettelijk kaders die er voor deze functie bestaan. 
Wettelijk is de taak van vicevoorzitter zwaarder dan hoe 
deze in Berkelland wordt ingevuld. Naast voorzitter van de 
werkgeverscommissie kan hij/zij in de organisatie van het 
raadsgebeuren veel meer betekenen. Een meerderheid van 
de gemeenteraden van Nederland maakt gebruik van de 
wettelijke mogelijkheid om een vicevoorzitter te benoemen 
(niet zijnde de raadsnestor resp. het langstzittende raadslid). 
De vicevoorzitter vervangt de burgemeester indien nodig als 
voorzitter van de raad en levert een belangrijke bijdrage aan 
het bewaken van de integriteit en de kwaliteit van de 
besluitvorming in de gemeenteraad. Wanneer de 
gemeenteraad van zijn wettelijk recht gebruikmaakt om een 
ander raadslid dan de raadsnestor als vicevoorzitter te 
benoemen, spelen niet alleen partijpolitieke overwegingen 
een rol maar ook de persoonlijke kwaliteiten van het 
betreffende raadslid. Vicevoorzitters van de raad moeten 
gezag hebben, politiek onafhankelijk kunnen optreden en 
hebben als belangrijkste eigenschappen: communicatieve 
vaardigheden, bestuurlijke sensitiviteit en betrokkenheid. Zij 
moeten een vergadering verdienstelijk kunnen leiden, 
conflicten kunnen hanteren en om kunnen gaan met de 
media. Bovendien zou de vicevoorzitter de eenheid en de 
samenwerking in de gemeenteraad kunnen bevorderen. De 
keuze voor een vicevoorzitter maakt de raad bij aanvang van 
de raadsperiode. “Doet de raad dit niet, dan wordt het 
voorzitterschap van de gemeenteraad bij verhindering of 
ontsteltenis van de burgemeester waargenomen door het 
langstzittende lid van de raad.” 
 

Voorzitter Werkgeverscommissie Griffie-Berkelland 
Raadsleden hebben naast het raadswerk vaak een baan, 
bedrijf of studie. Om alles in goede banen te leiden, staat de 
griffie de raadsleden bij. De griffie adviseert, ondersteunt en 
faciliteert de gemeenteraad, individuele raadsleden en de 
voorzitter van de raad (de burgemeester). De griffie plant 
vergaderingen, zorgt voor volledige en juiste 
vergaderstukken en adviseert over voorstellen, werkwijze 
en/of aanpak. De griffie is onafhankelijk en neutraal. Vanuit 
deze positie kan een griffier een raadslid professioneel 
bijstaan en adviseren. De werkgeverscommissie is een door 
de gemeenteraad benoemde commissie die de 
werkgeverstaken voor de griffiemedewerkers op een 
verantwoorde manier uitvoert. Zij zijn namens de raad als 
het ware de directie van de griffiemedewerkers en dienen 
een goed werkgeverschap te realiseren volgens de in 
Nederland geldende regels.  

 

 

Thuiswerkvergoedingen voor 
werknemers van de gemeente in 

coronatijd  

Het college van B en W heeft in overleg met de 
ondernemingsraad (OR) van de gemeente besloten 
thuiswerkvergoedingen beschikbaar te stellen voor 
medewerkers nu veel werknemers in coronatijd al lang 
verplicht thuis werken. Zo kunnen medewerkers thuis 
een werkplek inrichten. Ze mogen maximaal 350 euro 
declareren voor een bureaustoel, 300 euro voor een 
bureau, 50 euro voor een toetsenbord en muis, 150 
euro voor een beeldscherm en 50 euro voor een 
bureaulamp. Dit geldt met terugwerkende kracht tot 15 
maart 2020.  
 

 
 

Ambtenaren krijgen ook een extra vrije dag als 
compensatie voor gemaakte kosten voor internet, gas, 
water, elektra, koffie en afschrijving van meubilair. 
 

Deze regeling roept heftige reacties op, online en op 
straat. De Tubantia peilde de stemming. Veel mensen 
zijn verontwaardigd, omdat veel bedrijven in de regio 
failliet dreigen te gaan in deze moeilijke tijd en hun 
werknemers geen vergoedingen kunnen geven. 
Raadslid Hauser van de VVD riep inwoners van 
Berkelland via Facebook op om het bonnetje van hun 
nieuwe bureaustoel op te sturen naar de gemeente. 
D’66 uitte in de raadsvergadering van 16 februari 
kritiek op de uitvoering van de regeling.  
 

De PvdA vindt dat de gemeente een goede werkgever 
moet zijn, in goede en in slechte dagen. Iedere 
werknemer heeft recht op een gezonde werkplek, ook 
thuis. Het is onterecht om het belang van goede 
arbeidsomstandigheden ter discussie te stellen. Ook 
wij vinden dat bedrijven en ondernemers, die deel 
uitmaken van de ruggengraat van de economie, in 
moeilijke tijden gepaste steun verdienen. Hoe dan ook 
staat dat los van de plicht van elke werkgever om zo 
goed mogelijk voor zijn mensen te zorgen. De PvdA 
pleit ervoor de populistische discussie te vermijden en 
wil plannen bedenken om inwoners van Berkelland 
zoveel mogelijk te steunen in deze crisistijd.  

BW HP 



6 
 

 
 
 
Nieuwsbrief 5 - PvdA Berkelland - Feb21 
 
 
 
 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

VERVOLG: Gemeenteraadswerk 
 

RaadsWerkGroep (RWG) Omgevingswet 
Landelijk is bepaald dat gemeenteraden een 
Omgevingsvisie moeten maken. Daarvoor is in Berkelland 
een raadswerkgroep (RWG) opgericht, waar ik voorzitter 
van mag zijn. Een aantal raadsleden zit samen in een 
werkgroep om te bepalen hoe we de Omgevingsvisie gaan 
maken. Wij hebben met elkaar en met ondersteuning 
vanuit de ambtelijke organisatie en een extern bureau eerst 
het Ambitiedocument vastgesteld en met daaraan 
gekoppeld de Uitgangspuntennotitie. Dit alles, los van 
politieke kleur. Tijdens het opstellen hebben we input 
gevraagd aan raads- en commissieleden, het college, de 
ambtelijke organisatie en ketenpartners. Wij zijn nu gestart 
met het participatietraject voor de Omgevingsvisie. Dit 
document wordt een belangrijk document over de fysieke 
leefomgeving van heel Berkelland. De visie geeft antwoord 
op de vraag hoe Berkelland er over 10 tot 20 jaar uitziet. 
Wij hebben met elkaar als vertrekpunt geïnventariseerd 
wat onze belangrijkste opgaven voor de komende jaren 
zijn. Denk daarbij bijvoorbeeld aan het behouden en 
versterken van het Achterhoeks landschap, leefbaarheid, 
bedrijvigheid, bereikbaarheid en gezondheid. Dit in 
gesprek met de samenleving aan de hand van 
toekomstscenario’s. In wat voor Berkelland willen we met 
elkaar wonen? Het ontwerp Omgevingsvisie wordt 
vervolgens in de loop van 2021 verwacht en zal ook voor 
inwoners en organisaties nog ter inzage worden gelegd. 
Op 1 januari 2022, dient dit alles van kracht te zijn. 

 
 

VERVOLG: Gemeenteraadswerk 
 

Taken en bevoegdheden werkgeverscommissie                                                                 
1. De werkgeverscommissie oefent het werkgeverschap uit 
ten aanzien van de griffier en de overige op de griffie 
werkzame ambtenaren, zoals die door de raad aan haar zijn 
gedelegeerd;                                                                               . 
2. Tot de bevoegdheid van de werkgeverscommissie be-
hoort ook de voorbereiding en uitvoering van de overige tot 
het werkgeverschap van de raad behorende besluiten en 
regelingen;                                                                                     . 
3. De werkgeverscommissie kan de aan haar overgedragen 
bevoegdheden ten aanzien van het griffiepersoneel 
mandateren aan de griffier. 
 

Wat is de griffie?                                                                    . 
Zoals gezegd beschikt de raad over een eigen, ambtelijke 
organisatie: de raadsgriffie. In tegenstelling tot de rest van 
de ambtelijke organisatie valt de griffie namelijk rechtstreeks 
onder de gemeenteraad en niet onder de gemeente-
secretaris als hoofd van de organisatie. De medewerkers 
van de griffie worden ook benoemd door de gemeenteraad. 
Het doel van de griffie is het ondersteunen van de raad bij al 
zijn taken en het stimuleren van de duale werkwijze van de 
raad. De griffie is in 2002 ingesteld door de gemeenteraad in 
het kader van het dualisme om onafhankelijke ondersteuning 
te bieden aan alle raadsleden en aan de burgemeester in zijn 
rol van voorzitter van de raad. Er werd een griffier aangesteld 
die leidinggeeft aan de griffiemedewerkers. 
 

Wat doet de griffie? 
De belangrijkste taak van de griffie is het adviseren en 
logistiek ondersteunen van de gemeenteraad en zijn 
raadscommissies in de breedste zin. De griffie zorgt er vooral 
voor dat het besluitvormingsproces van de raad zo optimaal 
mogelijk verloopt. Dat betekent van de ene kant dat ze 
verantwoordelijk is voor de logistieke ondersteuning van de 
raads- en commissievergaderingen, het seniorenconvent en 
het presidium. De conceptagenda’s worden door de griffie 
opgesteld en de aangeleverde stukken worden 
gecontroleerd op volledigheid en kwaliteit. Van de andere 
kant is de griffie ervoor verantwoordelijk dat het 
besluitvormingsproces van tevoren helder in kaart wordt 
gebracht en de raad daar zo vroeg mogelijk in wordt 
betrokken. De griffie treedt hierbij als adviseur voor de 
ambtelijke organisatie op. De griffie ondersteunt de 
raadsleden bij het opstellen van initiatiefvoorstellen, 
amendementen, moties en schriftelijke raadsvragen. Zij 
bewaakt dat deze ook daadwerkelijk door het college worden 
opgepakt.  
 

De griffier 
Hij is de eerste adviseur van de gemeenteraad van 
Berkelland. Hij adviseert de burgemeester, raadsleden en 
het presidium zowel inhoudelijk als procedureel. De griffier 
zit in de raadzaal naast de voorzitter en ondersteunt hem in 
zijn taak als voorzitter van de vergadering. De griffier geeft 
daarnaast leiding aan de griffie en vervult dus ook de rol van 
manager van de griffiemedewerkers. 
 

Griffiepersoneel 
De medewerkers van de griffie worden benoemd door de 
gemeenteraad. Ze werken ook voor de gemeenteraad, maar 
wel elk met een eigen taak en aandachtsgebied. De griffie 
bestaat uit een griffier, een commissiegriffier /raadsadviseur 
en een griffiemedewerkster. De griffier en de commissie-
griffier ondersteunen de vergaderingen van de raadscom-
missies. De commissiegriffier fungeert verder als secretaris 
van de rekenkamercommissie. De griffiemedewerkster zorgt 
voor de logistieke en secretariële ondersteuning. 

 

WILT U MEER ?? 
 

Nieuwsbrieven worden enige tijd nadat u ze 
per mail (of in de brievenbus) hebt 

ontvangen ook op de website van de  
afdeling geplaatst:  

 
https://berkelland.pvda.nl. 

 
Deze nieuwsbrief is niet het enige medium 

waarmee PvdA-Berkelland contact legt 
naar leden en samenleving.  

 
Kijk bijvoorbeeld ook eens achter de 

volgende links (ctrl + klik voor koppeling):   
                      

Facebook     Twitter        
 

YouTube          Instagram  
 
  https://www.facebook.com/PvdABerkelland   
 

https://twitter.com/PvdABerkelland   
 

https://www.youtube.com/channel/UCgn4P81hjVpx
DsDpFy4V7VQ?view_as=subscriber   

 

https://www.instagram.com/pvdaberkelland/ 
 
 

https://www.facebook.com/PvdABerkelland
https://twitter.com/PvdABerkelland
https://www.youtube.com/channel/UCgn4P81hjVpxDsDpFy4V7VQ?view_as=subscriber
https://www.instagram.com/pvdaberkelland/
https://berkelland.pvda.nl/
https://www.facebook.com/PvdABerkelland
https://www.facebook.com/PvdABerkelland
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Speeddates 
Column van de fractievoorzitter 

Ik zit voor het raam van mijn werkkamer in een 
videovergadering. Buiten is het kraakhelder wit en 
koud.  
Het is spannend, want ik ben op speeddate met de 
deelnemers van de cursus Politiek Actief in Microsoft 
Teams.  
Sommige schermen staan nog op zwart: die zijn van 
de waaghalzen die liever op blind date gaan. Of ze zijn 
van mensen die nog even geen kleur willen bekennen.  
 
De deelnemers willen weten hoe ik in de politiek 
verzeild ben geraakt.  
Ik vertel over de tochtjes die ik als klein meisje met mijn 
vader ondernam. Hij was ook raadslid en bracht de 
papieren vergaderstukken op zaterdagen langs bij de 
PvdA-fractieleden.  
Mijn date van het moment blijkt ook dochter van een 
raadslid te zijn. Haar vader heeft haar aangemoedigd 
om de cursus te doen. We hebben het over het 
combineren van werk en raadswerk, bespreken dat het 
soms best druk kan zijn, maar heel veel voldoening kan 
geven.  
Misschien gaat ze in de toekomst echt politiek actief 
worden. Ze weet nog niet voor welke partij en ze denkt 
dat ze misschien wel bij elke gemeentelijke fractie 
gelijkgestemden kan vinden. 
 
Terwijl we digitaal doorgestuurd worden naar onze 
volgende ontmoeting denk ik aan de Tweede 
Kamerverkiezing en aan een bericht dat ik kreeg van 
een jonge kiezer, die juist heel zeker van zijn politieke 
keuze leek te zijn.  
Hij vulde een stemwijzer in en hij was verrast dat hij 
niet de SP als uitkomst kreeg.  
Hij was namelijk erg gecharmeerd van Peter Kwint, 
een linkse politicus én punker, die van vechtsport 
houdt, T-shirts verkiest boven een strak pak…  
Kortom, zijn politieke spirit animal.  
De stemwijzer gaf hem de uitkomst PvdA.  
Of ik hem kon uitleggen wat nu eigenlijk het verschil 
tussen beide partijen is… 
 
In de politiek springen soms niet de ideeën, maar de 
uiterlijke verschillen tussen personen het meest in het 
oog. Dat is landelijk en zeker ook lokaal zo.  
Zijn we misschien nu nog meer dan anders geneigd 
om te kijken naar de buitenkant, de korte termijn, een 
goed pak en een sexy verhaal?  
Of kunnen we in en na deze crisis juist beter nadenken 
over de grote inhoudelijke veranderingen, de diepe 
omwentelingen die we zo hard nodig hebben?  
Om ons zorgsysteem te genezen en de klimaatcrisis te 
bezweren, moeten we vindingrijk en solidair zijn. 
Daarvoor is progressief, links beleid onmisbaar, denk 
ik: landelijk en lokaal. 
 

 

VERVOLG: Column van de fractievoorzitter 

 
In Berkelland deelt de PvdA haar sociaal-
democratische droom, want we willen bouwen aan 
een eerlijker bestaan voor iedereen.  
Zonder al te veel te verklappen kan ik vertellen dat 
onze fractie de afgelopen tijd een paar prachtige 
dates heeft gehad met mensen die precies dat ook 
willen.  
Want terwijl we over een paar weken een nieuwe 
Tweede Kamer kiezen, is het ook hoog tijd dat we 
starten met de campagne voor de 
gemeenteraadsverkiezingen van 2022.  
Tijd dus om te brainstormen met nieuwe, 
verbindende sociaaldemocraten. Doet u ook mee? 
 

 

 

 

PARTIJ VAN DE ARBEID-BERKELLAND 

Het bestuur is gestart met de voorbereidingen voor 
de gemeenteraadverkiezing in 2022.  
Er komt een scala aan taken op ons af: speerpunten 
bepalen; verkiezingsprogramma opstellen; 
kandidaat-profielen opmaken; kandidaten vinden; 
zichtbaarder worden; etc. 
 

Leden maken de partij ! Nu en in de toekomst ! 
 

We zijn als bestuur op zoek naar leden die zich actief 
willen en kunnen inzetten voor de onze afdeling van 
de partij en dus voor ons aller maatschappij.  
 

 
 

BW 


